
Actualiteitsvraag 2 

 

 

Onderwerp: Uitstel behandeling besluit Dorpspark/-bos Ursem  

 

Raadslid Tinda Kuijper stelt namens de fractie VVD Koggenland de volgende vraag: 

 

 

Vragen: 

 

Graag zouden wij de volgende actualiteitsvraag willen indienen inzake Dorspspark/-bos Ursem: 

 

Bij de ingekomen stukken zie ik de memo inzake het uitstel van behandeling van het besluit 

dorpspark/bos Ursem (LIS Stuk 2.07.01.08). De reden is helder, een tijdsplanning mist in het stuk. 

Graag ontvang ik hierover helderheid, zodat we weten wat te verwachten. Het onderwerp is 

regelmatig onderwerp van gesprek in het dorp, als raadslid zou ik graag op de hoogte zijn van 

de actuele status.  

 


